



Hedensted Kommune

Udvalget for Fritid & Fællesskab

Referat	
Mødedato:	8. maj 2017
Mødetidspunkt:	Kl. 16:00 – 18:00
Mødested:	Mødelokale 4 Hedensted Rådhus
Deltagere: Liselotte Hillestrøm, Hans Vacker, Allan Petersen, Torsten Sonne Petersen, Hans Henrik Rolskov	
Fraværende:	
Bemærkninger:	



Indholdsfortegnelse

Pkt.	Tekst	Side
Åben dagsorden		
30	<u>Orientering om Kompetencegruppen Integration</u>	3
31	<u>Orientering - Møde med Det Fælles Landdistriktsråd</u>	4
32	<u>Orientering om opfølgning fra månedsmøderne. Hvordan forventes regnskab 2017 at holde i forhold til budgettet. Marts måned 2017</u>	5
33	<u>Udvalgets deltagelse i kurser, møder mv.</u>	6
34	<u>Orienteringssager</u>	7
35	<u>Eventuelt</u>	8



00.01.00-P35-2-16

30. Orientering om Kompetencegruppen Integration

Beslutningstema

Der gives en orientering om Integrations arbejde med udgangspunkt i følgende emner:

- Arbejdet med familier og uledsagede børn
- Samskabelsesforum og samarbejde med frivillige værger
- Ledige boliger
- Antal flygtninge og familiesammenføringer – forventet 2017 og 2018

Kompetencegruppeleder Karen Marie Nielsen deltager i behandlingen af dette punkt.

Beslutning

Taget til efterretning.



04.21.00-G01-6-17

31. Orientering - Møde med Det Fælles Landdistriktsråd

Beslutningstema

Udvalget mødes med det Fælles Landdistriktsråd den 8. maj 2017 kl. 18.00 på Hedensted Rådhus.

Det Fælles Landdistriktsråd har indsendt følgende punkter til drøftelse:

- Nye former for dialog i stedet for høringer? Kan man gentænke metoderne som bruges? Hvordan kan man give mulighed for, at alle kommer med?
- Konference om BorgerBudgettering
- Puljer - understøttelse af strategier
- Stiprojekt - eventuel fortsættelse af projektet
- Udbytte af foredrag med Jesper Bo Jensen
- Forsikring af frivilligt arbejde

Endvidere vil det Fælles Landdistriktsråd orientere udvalget om følgende:

- Visioner og planer
- Borgerbudgettering
- Kulturpuljen
- De gode eksempler på tiltag, som er igangsat
- Klyngelandsbyer
- Møde med Kommuneledelsen, udvalgsformænd og udvalg
- Deltagelse i Folkemøde på Bornholm mv.

Beslutning

Punktet er drøftet som forberedelse til mødet med Det Fælles Landdistriktsråd.



00.00.00-A50-1-17

32. Orientering om opfølgning fra månedsmøderne. Hvordan forventes regnskab 2017 at holde i forhold til budgettet. Marts måned 2017

Beslutningstema

Orientering om opfølgning fra månedsmøderne. Hvordan forventes regnskab 2017 at holde i forhold til budgettet. Marts måned 2017

Beslutning

Taget til efterretning.

Bilag

- [Månedsopfølgning marts 2017 til Byråd.pdf](#)



00.22.04-A00-1-16

33. Udvalgets deltagelse i kurser, møder mv.

Beslutningstema

Der skal tages stilling til deltagelse i diverse kurser, møder mv.

Økonomi

Deltagelsen er - for så vidt der er deltagerbetaling - indeholdt i budgettet.

Historik

Byrådet har den 28. januar 2014 besluttet, at såfremt der gives kørselsgodtgørelse til kurser, møder mv. inden for et udvalgs arbejdsområde, skal udvalgets deltagelse have været optaget og godkendt som et punkt på udvalgets dagsorden.

Sagsfremstilling

- Dialogmøde med svømmeklubberne den 5. april 2017 vedrørende tilskud til foreningers brug af vådhaller, se vedhæftede (formand og næstformand deltog i mødet)
- Møde med vandværkerne den 9. maj 2017, se vedhæftede dagsorden

Administrationen indstiller,

at udvalget beslutter, om der skal være deltagelse i ovenstående arrangementer og i givet fald, hvem der deltager.

Beslutning

Formanden deltager i møder med:

- Glud Museum den 16. maj 2017
- Kulturring Østjylland den 8. juni 2017
- Region Midt om fortsat kultursamarbejde den 21. juni 2017

Bilag

- [Indbydelse til dialogmøde med svømmeklubberne](#)
- [Dagsorden vandværksmøde 2017](#)



00.01.00-P35-2-16

34. Orienteringssager

Beslutningstema

- Lokalkontakten - udvidelse med 3 nye områder: Lindved, Ølsted samt Glud-Snaptun-Hjarnø-klyngen
- Cykelmekka
- Hjarnø Færgesfart
- Springcenter ved Hedensted Skole
- Møde med vådhaller den 5. april 2017
- xxxKlub Bikuben
- Frivillighus Tørring
- Kulturaftale

Beslutning

Taget til efterretning.



00.01.00-P35-3-16

35. Eventuelt

Beslutning

Intet.



Bilag

- [Månedsopfølgning marts 2017 til Byråd.pdf](#)
- [Indbydelse til dialogmøde med svømmeklubberne](#)
- [Dagsorden vandværksmøde 2017](#)



Underskrifter

Liselotte Hillestrøm

Hans Vacker

Torsten Sonne Petersen

Allan Petersen

Hans Henrik Rolskov